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Russia — Россия 

Russia is the biggest country in the world. Its official name is the Russian 

Federation. The capital is Moscow. It’s also one of the largest and most populated 

cities in the world. The second largest city is Saint Petersburg. It has wonderful 

architectural monuments and it is considered to be the cultural capital of Russia. 

Russia is located in Eurasia. The population of Russia is more that 140 million 

people. The official language in the country is Russian but there are 27 other 

languages used in its regions. 

Here are some interesting facts about Russia. 

Russia has a lot of natural resources. It’s one of the largest producers of oil in the 

world. 

Russian classical literature is considered one of the best and it is studied in 

universities all over the world. 

Russia has the longest railway in the world.  

Moscow’s metro system is considered one of the best and most beautiful 

underground systems in the world. 

Перевод 

Россия — самая большая страна в мире. Ее официальное название 

Российская федерация. Ее столица — Москва. Это также один из самых 

больших и наиболее густонаселенных городов в мире. Второй по величине 

город — Санкт-Петербург. В нем расположены великолепные памятники 

архитектуры, и он считается культурной столицей Росси. 

Россия расположена в Евразии. Население России более 140 миллионов 

человек. Официальный язык русский, но еще 27 языков используются в 

разных регионах. 

Вот несколько интересных фактов о России. 

В России есть много природных ресурсов. Она является одним из лидеров по 

производству нефти в мире. 

Российская классическая литература считается одной из лучших и изучается 

в университетах по всему миру. 

Россия имеет самую длинную железную дорогу в мире.  

Московское метро считается одним из лучших и наиболее красивых 

метрополитенов в мире. 

 


